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PROTOKÓŁ Nr  XLI/2017 

z XL Sesji VII Kadencji Rady Miasta Szczecinek, odb ytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta 

Szczecinek w dniu 28 kwietnia 2017 roku 

 

Ustawowy skład Rady Miasta : 21 radnych. Obecnych: 16 radnych, według załączonej listy obecności. 

Nieobecni radni: Małgorzata Kuszmar, Andrzej Grobelny, Zdzisław Miechowiecki, Janusz Rautszko i Edyta 

Wojnicz. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przywitała zebranych stwierdzając wymagane kworum, tj. 16 radnych, i o godz. 8:00 otworzyła sesję,  

przedstawiając porządek obrad:         

1. Otwarcie sesji.  

2. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Szczecinek o powierzeniu Burmistrzowi Miasta  

             Szczecinek uprawnień do ustalania wysokości cen i opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń  

             użyteczności publicznej wchodzących w skład mienia komunalnego.  

4. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta Szczecinek: 

− w imieniu Burmistrza zgłosił dwie autopoprawki do projektu uchwały: 

− 1) zmiana Dziennika Ustaw, w którym opublikowano aktualny tekst jednolity  ustawy z dnia 20 grudnia 

1996 roku o gospodarce komunalnej – zamiast dotychczasowego zapisu: „(Dz.U. z 2016 r. poz. 573  

z póź.zm.)” aktualnie powinno być:   „(Dz.U. z 2017 r. poz. 827)”; 

− 2) zamiast dotychczasowego sformułowania: „ - w § 1 dodaje się następujące punkty w brzmieniu:” 

proponuje aktualnie ująć w uchwale zapis: „-  w § 1 dodaje się punkty 10 - 13 w brzmieniu:”.  

 

Krzysztof Zawada Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami „za”. 

 

Marcin Bedka radny: 

− Klub Radnych Razem dla Szczecinka jest zdania, że nie powinno się przekazywać Burmistrzowi 

takich kompetencji przysługujących Radzie Miasta, 

− równie dobrze to Rada Miasta mogłaby na dzisiejszej sesji podjąć uchwałę określającą stawki opłat za 

korzystanie z wyciągu do nart wodnych, 

− Klubowi Radnych RdS nie podoba się  przekazywanie kolejnych kompetencji Burmistrzowi. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− pewne kompetencje powinny być określone  jasno, 
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− Burmistrz orientuje się w sprawach finansowych Miasta, stąd propozycja przekazania mu kompetencji 

do ustalania stawek opłat. 

 

Marcin Bedka radny: 

− nie wie, czy radny Marek Ogrodziński jest członkiem Platformy Obywatelskiej, ale na pewno jest 

członkiem Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej, od 8 lat w mieście rządzi Platforma Obywatelska  

i przedtem radni PO takich rozwiązań nie proponowali, 

− jeśli jakieś sprawy należą do kompetencji Rady Miasta, to powinny pozostać w gestii Rady Miasta, 

− Klub RdS uważa, że Rada Miasta nie powinna pozbywać się swoich kompetencji, 

− radni zostali wybrani przez mieszkańców po to, aby realizować określone zadania, a nie po to, aby 

swoje kompetencje przekazać Burmistrzowi. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− ustawodawca nie zabrania przekazywania kompetencji ani tego nie nakazuje, a jedynie takie 

rozwiązanie umożliwia, pozostawiając radnym podjęcie decyzji w tej kwestii. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− ustawodawca powierzył tę kompetencję Radzie Miasta i dlatego nie powinno się jej przekazywać 

Burmistrzowi. 

 

Marcin Bedka radny: 

− Klub Radnych Platformy Obywatelskiej ma większość w Radzie Miasta, to może niech radni PO 

zagłosują za przekazaniem Burmistrzowi większości kompetencji, i wtedy Rada Miasta spotykałaby 

się jedynie 2-3 razy w roku, 

− uważa dalszą dyskusję za bezsensowne prowadzenie tzw. gierek słownych, dlatego składa wniosek 

formalny o zakończenie dyskusji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− dopuściła dwa głosy za wnioskiem formalnym i dwa głosy przeciw. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− też uważa, ze dalsza dyskusja byłaby tylko niepotrzebnym „biciem piany”, dlatego popiera wniosek  

o zakończenie dyskusji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad wnioskiem formalnym. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta  15   głosami „za”, przy  1  głosie  „przeciw” i  0 głosach wstrzymujących 

się postanowiła zakończyć dyskusję nad projektem uchwały. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przystąpiła do głosowania nad przyjęciem autopoprawek zgłoszonych przez Pana Daniela Raka. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta  13   głosami „za”, przy  0  głosach  „przeciw” i  3 głosach wstrzymujących 

przyjęła w całości zaproponowane autopoprawki. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przystąpiła do głosowania nad uchwałą z uwzględnieniem przyjętych autopoprawek. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta  12   głosami „za”, przy 2  głosach  „przeciw” i  2 głosach wstrzymujących 

się” podjęła uchwałę: 

Nr XL/353/2017  

w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Szczecinek o p owierzeniu Burmistrzowi Miasta Szczecinek 

uprawnie ń do ustalania wysoko ści cen i opłat za korzystanie  

z obiektów i urz ądzeń użyteczno ści publicznej wchodz ących w skład mienia komunalnego. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na wyczerpanie porządku obrad, zamknęła sesję, 

− poinformowała, że następna sesja zwoływana w trybie zwyczajnym planowana jest na 15.05.2017r. 

− przypomniała radnym o obowiązku składania oświadczeń majątkowych. 

 

Obrady Rady Miasta zako ńczono o godz. 8:10.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

    Protokołował:                                                                                      Przewodnicząca Rady Miasta: 

    Dariusz Krupski                      Katarzyna Dudź 


